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         Republika Srbija 

        Grad Novi Pazar 
       SKUPŠTINA GRADA 

            Broj: 06-201/20 

Dana:  31. oktobra 2020. godine 

 

ZAPISNIK 

SA DRUGE SJEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA, ODRŽANE 29. OKTOBRA  2020. GODINE 

 

Sjednica je počela u 10,00 časova u sali Kulturnog centra (u bioskopu) u ulici Stevana 

Nemanje br. 2 u Novom Pazaru. 

Zapisnik je sačinila Meliha Ozgenli, šef Odsjeka za skupštinske poslove u Odjeljenju za 

skupštinske poslove, poslove gradonačelnika i gradskog vijeća. 

Prije prelaska na rad, predsjednica je uputila zahvalnost OEBS-u za uspješno 

organizovanje obuke pod nazivom „Uključivanje mladih u politiku“ za nove odbornike 

Skupštine grada kao i Gradskoj biblioteci na poklonima koji su uručeni svim odbornicima u 

Skupštini grada Novog Pazara. 

Drugoj sjednici Skupštine grada Novog Pazara prisustvuju odbornici: Ramiz Župić, 

Senada Leković, Meho Mahmutović, Muamer Bačevac, Anela Šemsović, Edina Rašljanin, 

Banina Muderizović, Vahidin Melajac, Salmina Curić, Midhat Hudović, Sanja Nićiforović, Elvir 

Eminbegović, Binela Nikšić, Kasim Zoranić, Mirzeta Ljajić, Mirzet Bektović, Senada Mavrić, 

Irfan Međedović, Emira Kolašinac, Alma Elfić, Albin Šabotić, Nikola Jolović, Dejan Kulundžić, 

Danijela Vukomanović, Simona Veselinović, Silma Tutić, Bane Milosavljević, Edin Numanović, 

Edin Zećirović, Amela Lukač-Zoranić, Admir Muratović, Sadika Džanković, Misala 

Pramenković, Sead Redžović, Rešad Ugljanin, Ahmedin Škrijelj, Enis Imamović, Hanadi 

Hajdinović, Saima Brunčević, Maida Baltić, Nafilj Sejdović, Emir Ašćerić i Dinheta Pulić. 

 

Opravdano su odsutni odbornici: Edin Đerlek, Jasmina Nikšić, Jahja Fehratović i Ferid 

Bulić. 

Sjednici prisustvuju sekretar skupštine grada Novog Pazara Ahmedin Binjoš i zamjenik 

sekretara Dimitrije Veselinović. 

 

Predsjednica Skupštine grada, dr. Anela Šemsović, otvorila je drugu sjednicu Skupštine 

grada Novog Pazara i konstatovala da sjednici Skupštine grada, na osnovu izvještaja sekretara 

Skupštine, prisustvuje 35 odbornika i  da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Predsjednica Skupštine grada, dr. Anela Šemsović je istakla da je odbornicima u 

materijalu za sjednicu dostavljen i zapisnik sa prve sjednice Skupštine grada Novog Pazara, 

održane 9. septembra 2020. godine. 
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Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da, shodno članu 105. Poslovnika o radu 

Skupštine, nije pristigla nijedna primedba na zapisnik sa prve sjednice Skupštine grada Novog 

Pazara.  

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 104. Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara.  

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj je zamolio sve prisutne 

da minutom ćutanja ili El-Fatihom izraze poštovanje umrloj Vasviji Gusinac, koja je bila 

predsjedica Optšine Novi Pazar u periodu od 2000 do 2004. godine.  

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 108. i člana 109. Poslovnika 

Skupšine grada Novog Pazara. 

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Muamer Bačevac.  

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika Skupšine grada 

Novog Pazara. 

Učešće u raspravi su uzele odbornice Misala Pramenković i Amela Lukač-Zoranić. 

Predsjedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o primedbama odbornika Admira 

Muratovića da je došlo do povrede članova 108, 109. i 115. Poslovnika. 

Skupština grada (6 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primjedbu odbornika Admira Muratovića da je došlo do povrede članova 108, 109 i 115. 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornik Edin Zećirović i predsjednica odborničke grupe 

“Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić”, Senada Leković. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na usvajanje zapisnik sa prve sednice Skupštine 

grada Novog Pazara održane 9. septembra 2020. godine. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“,  „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila zapisnik sa prve sjednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 

9. septembra 2020. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je, na osnovu člana 41. Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara, obavijestila odbornike da je došlo do konstituisanja nove odborničke grupe „Aleksandar 

Vučić, Ivica Dačić – Za našu djecu“ čiji će predsjednik biti Nikola Jolović, a zamjenik 

predsjednika Bane Milosavljević. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog odbornika Edina 

Zećirovića za dopunu predloženog dnevnog reda i to:  

1. Prijedlog da se zamijeni redoslijed tačke „Razmatranje stanja nastalog nakon izbijanja 

epidemije COVID-19 na nivou grada Novog Pazara i informacija o preduzetim 

akrivnostima u periodu mart-oktobar 2020. godine“, koja je po predloženom dnevnom 

redu pod rednim brojem 71, da ista bude svrstana pod rednim brojem 6. u predloženom 

dnevnom redu. 
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Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog za izmjenu predloženog 

dnevnog reda, prijedlog da se zamijeni redoslijed tačke „Razmatranje stanja nastalog nakon 

izbijanja epidemije COVID-19 na nivou grada Novog Pazara i informacija o preduzetim 

akrivnostima u period mart-oktobar 2020. godine“ koja je po predloženom dnevnom redu pod 

rednim brojem 71, da ista bude svrstana pod rednim brojem 6. u predloženom dnevnom redu.  

Skupština grada je (6 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog izmjene predloženog dnevnog reda, prijedlog da se zamijeni redoslijed tačke 

„Razmatranje stanja nastalog nakon izbijanja epidemije COVID-19 na nivou grada Novog Pazara 

i informacija o preduzetim akrivnostima u periodu mart-oktobar 2020. godine“, koja je po 

predloženom dnevnom redu pod rednim brojem 71, da ista bude svrstana pod rednim brojem 6. u 

predloženom dnevnom redu. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da su do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigla dva prijedloga predsjednice 

administrativno-mandatne komisije, Nermine Šaćirović, za dopunu predloženog dnevnog reda, i 

to: 

1. Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odbornika Skupštine grada Novog 

Pazara, Baćićanin Fuada; 

 

2. Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara Maidi 

Baltić. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prvi prijedlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda predsjednice administrativno-mandatne komisije, Nermine Šaćirović, prijedlog 

Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara, Baćićanin 

Fuada. 

Skupština grada je (37 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

prijedlog dopune predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata 

odbornika Skupštine grada Novog Pazara, Baćićanin Fuada. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje drugi prijedlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda predsjednice administrativno-mandatne komisije, Nermine Šaćirović, prijedlog 

Odluke o potvrđivanju mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara Maidi Baltić. 

Skupština grada je (37 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

prijedlog dopune predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika 

Skupštine grada Novog Pazara Maidi Baltić. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da su do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigla dva prijedloga Gradskog vijeća grada 

Novog Pazara, za dopunu predloženog dnevnog  reda, i to: 

1. Prijsedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut apotekarske ustanove Novi Pazar; 

 

2. Prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskim, 

trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara. 
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Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prvi prijedlog Gradskog vijeća grada 

Novog Pazara za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Statut apotekarske ustanove Novi Pazar. 

Skupština grada je (24 odbornika su glasala „za“, 6 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila pijredlog dopune predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Statut apotekarske ustanove Novi Pazar. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje drugi prijedlog Gradskog veća grada 

Novog Pazara za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o izmenama i dopunama 

Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada 

Novog Pazara.  

Skupština grada je (24 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

prijedlog dopune predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o 

radnom vremenu u ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog 

Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da su do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigla dva prijedloga predsjednice 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, za izmjenu predloženog dnevnog  reda, 

i to: 

1. Prijedlog da se tačke 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41. i 42, objedine u 

raspravi, a glasa pojedinačno; 

 

2. Prijedlog da se tačke 67, 68, 69. i 70. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prvi prijedlog predsjednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, za izmjenu predloženog dnevnog 

reda, prijedlog da se tačke 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41. i 42, objedine u raspravi a 

glasa pojedinačno. 

Skupština grada je (24 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

prijedlog za izmjenu predloženog dnevnog reda, prijedlog da se tačke 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36, 

37, 38, 39, 40, 41. i 42, objedine u raspravi, a glasa pojedinačno. 

Predjsednica Skupštine grada je stavila na glasanje drugi prijedlog predsjednice 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, za izmjenu 

predloženog dnevnog reda, da se tačke 67, 68, 69. i 70. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno. 

Skupština grada je (24 odbornika su glasala „za“, 3 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila prijedlog izmene predloženog dnevnog reda, prijedlog da se tačke dnevnog reda 67, 68, 

69. i 70. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

1. Prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za utvrđivanje odgovornosti i razloga povećane 

smrtnosti građana Novog Pazara tokom 2020. godine. 
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Predsjedavajuća je dala riječ predstavniku predlagača, predsjedniku odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“ Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o osnivanju Komisije za utvrđivanje odgovornosti i razloga povećane smrtnosti građana 

Novog Pazara tokom 2020. godine. 

Skupština grada (11 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog dopune predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za 

utvrđivanje odgovornosti i razloga povećane smrtnosti građana Novog Pazara tokom 2020. 

godine. 

Odbornica Amela Lukač-Zoranić je reklamirala povredu člana 138. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara i člana 49. Statuta Skupštine grada Novog Pazara.   

Predsjedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o primjedbama odbornice Amele 

Lukač-Zoranić da je došlo do povrede člana 138. Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara i 

člana 49. Statuta Skupštine grada Novog Pazara. 

Skupština grada (11 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila primjedbu odbornice Amele Lukač-Zoranić da je došlo do povrede člana 138. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara i člana 49. Statuta Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

1. Prijedlog Odluke o sprovođenju posebnih mjera i aktivnosti na teritoriji grada Novog 

Pazara u cilju zaštite života i zdravlja građana. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici Hanadi 

Hajdinović. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 138. stav 2. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Elvir 

Eminbegović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 115. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o sprovođenju posebnih mera i aktivnosti na teritoriji grada Novog Pazara u cilju zaštite 

života i zdravlja građana.   

Skupština grada (12 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o sprovođenju 

posebnih mjera i aktivnosti na teritoriji grada Novog Pazara u cilju zaštite života i zdravlja 

građana. 
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Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

1. Prijedlog Odluke o postupku pripreme i bližoj sadržini plana razvoja grada Novog 

Pazara za period od 2021. do 2027. godine. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o postupku pripreme i bližoj sadržini plana razvoja grada Novog Pazara za period od 

2021. do 2027. godine.   

Skupština grada (9 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije usvojila 

prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o postupku pripreme i bližoj 

sadržini plana razvoja grada Novog Pazara za period od 2021. do 2027. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

1. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi programa zaštite životne sredine grada Novog 

Pazara za period od 2021. do 2023. godine. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o pristupanju izradi programa zaštite životne sredine grada Novog Pazara za period od 

2021. do 2023. godine.   

Skupština grada (12 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o pristupanju izradi 

programa zaštite životne sredine grada Novog Pazara za period od 2021. do 2023. godine. 

 Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

2. Prijedlog Odluke o obezbeđivanju uslova za rad odborničkih grupa. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici Dinheti 

Pulić. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o obezbeđivanju uslova za rad odborničkih grupa.   

Skupština grada (11 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ nije bilo i „uzdržanih“ 1) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o obezbeđivanju uslova 

za rad odborničkih grupa. 
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Učešće u raspravi su uzeli predsjednica Skupštine grada Novog Pazara Anela Šemsović, 

odbornik Admir Muratović, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj, 

odbornica Dinheta Pulić i rukovodilac Odjeljenja za skupštinske poslove, poslove gradonačelnika 

i gradskog vijeća Esad Mahmutović. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

3. Prijedlog Odluke o kooptiranju članova Savjeta za bezbednost u štab za vanredne 

situacije grada Novog Pazara. 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o kooptiranju članova Saveta za bezbjednost u štab za vanredne situacije grada Novog 

Pazara.   

Skupština grada (12 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o kooptiranju članova 

Savjeta za bezbjednost u štab za vanredne situacije grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada Novog Pazara, obavijestila je odbornike da je prije početka 

sjednice pristiglo odborničko pitanje odbornice Amela Lukač-Zoranić i da će odgovor na to 

odborničko pitanje biti dostavljen odbornicima u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Odbornica Saima Brunčević je reklamirala povredu članova 103. i 104. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara i dala prijedlog da se tačke od 23. do 42. kao i tačka 71. skinu sa 

predloženog dnevnog reda.  

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj je dao prijedlog da se 

tačke 14, 57. i 71. skinu sa predloženog dnevnog reda.  

 

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžak“, 

Emir Ašćerić i odbornik Admir Muratović. 

  

 U nastavku sjednice prešlo se na usvajanje dnevnog reda u celini, sa usvojenim 

prijedlozima za izmjene i dopune predloženog dnevnog reda.  

 Predsjedavajuća je predložila da usvojene dopunske tačke dnevnog reda: prijedlog Odluke 

o utvrđivanju prestanka mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara, Baćićanin Fuada i 

prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara, Maidi Baltić 

budu 3. i 4. tačka dnevnog reda, a tačke: prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut 

apotekarske ustanove Novi Pazar i prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o radnom 

vremenu u ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara, 74. 

i 75. tačka predloženog dnevnog reda.  

Skupština grada je (23 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

dnevni red u cjelini.  
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DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku Nihatu Biševcu; 

2. Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku Igoru Novoviću; 

3. Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odbornika Skupštine grada Novog 

Pazara, Baćićanin Fuada; 

4. Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika Skupštine grada Novog Pazara, Maidi 

Baltić; 

5. Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odborniku Ramizu Župiću; 

6. Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Edini Rašljanin; 

7. Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Danijeli Vukomanović; 

8. Prijedlog Odluke o drugoj izmjeni Odluke o budžetu grada Novog Pazara za 2020. 

godinu; 

9. Prijedlog izmjene i dopune Kadrovskog plana Gradske uprave za izvorne i povjerene 

poslove grada Novog Pazara; 

10. Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna plana generalne regulacije za deo centra 

naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Novopazarska banja, naselja 

Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, Svojbor, Jaklja, naselja oko 

Gazilara, delove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje Ćeremidžinica i deo 

naselja Šutenovac za potes Šutenovac 4; 

11. Prijedlog Programa podrške za sprovođenje poljoprivredne politike i politike ruralnog 

razvoja za Novi Pazar, za 2020. godinu; 

12. Prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o postupku i načinu postavljanja i 

uklanjanja manjih montažnih objekata na površinama javne namjene na teritoriji grada 

Novog Pazara; 

13. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju doprinosa za uređivanje 

građevinskog zemljišta; 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi; 

15. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za korišćenje javnih 

površina; 

16. Prijedlog Odluke o promjeni naziva ulice; 

17. Prijedlog Odluke o izboru članova Savjeta za bezbjednost grada Novog Pazara; 

18. Prijedlog Odluke o izboru članova Saveta za rodnu ravnopravnost grada Novog Pazara; 

19. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javne ustanove SSU 

„Pendik“ Novi Pazar; 

20. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmenama i dopunama Statuta SSU 

„Pendik“ Novi Pazar; 

21. Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini grada 

Novog Pazara ,,Kulturnom centru“ Novi Pazar; 



9 

 

22. Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini grada 

Novog Pazara Centru za socijalni rad Novi Pazar; 

23. Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini grada 

Novog Pazara Grupi za stručno-pedagoški nadzor za grad Novi Pazar, opštine Tutin i 

Sjenicu; 

24. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na povećanje cena vode i kanalizacije JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar; 

25. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JP „Zavod za urbanizam grada Novog 

Pazara“, za 2019. godinu;  

26. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvještaja o radu Javnog preduzeća za uređivanje 

građevinskog zemljišta „Novi Pazar“, za 2019. godinu;  

27. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, 

za 2019. godinu;  

28. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

29. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP „Gradska čistoća“ Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

30. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JKP „Parking servis“ Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

31. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Doma zdravlja Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

32. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Centra za socijalni rad Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

33. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Kulturnog centra Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

34. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalnog pozorišta Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

35. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Centra za decu i omladinu „Duga“ Novi 

Pazar“, za 2019. godinu;  

36. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

37. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

38. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ 

Novi Pazar, za 2019. godinu;  
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39. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalnog centra za profesionalni razvoj 

zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2019. godinu;  

40. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Turističke organizacije Novi Pazar, za 

2019. godinu;  

41. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalne turističke organizacije 

Sandžaka, za 2019. godinu;  

42. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu SSU „Pendik“ Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

43. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Kancelarije za mlade Novi Pazar, za 2019. 

godinu;  

44. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu PU „Mladost“ Novi Pazar; 

45. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja objekta - poslovnog prostora na 

kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar, celina 1 i celina 2; 

46. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja posebnih dijelova objekta-

poslovnog prostora, na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar;  

47. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja nepokretnosti-objekta i zemljišta 

izgrađenog na kat. parceli br. 725 KO Novi Pazar; 

48. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja građevinskog zemljišta 

investitorima za izgradnju stambenih i stambeno-poslovnih objekata, označenog kao kat. 

parcela br. 8357/2 KO Novi Pazar; 

49. Prijedlog Rješenja o imenovanju direktora JP za uređivanje građevinskog zemljišta „Novi 

Pazar“; 

50. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JP „Zavod za urbanizam 

grada Novog Pazara“; 

51. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JP „Zavod za urbanizam grada Novog 

Pazara“; 

52. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata VD direktora JKP „Parking servis“ 

Novi Pazar; 

53. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Parking servis“ Novi Pazar; 

54. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Gradska čistoća“ 

Novi Pazar; 

55. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska čistoća“ Novi Pazar; 

56. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata VD direktora Turističke organizacije 

Novi Pazar; 

57. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora Turističke organizacije Novi Pazar; 

58. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora Javne ustanove SSU 

„Pendik“, Novi Pazar; 
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59. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora „Ustanove za sport“, Novi Pazar; 

60. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata Glavnog urbaniste grada Novog 

Pazara; 

61. Prijedlog Rješenja o imenovanju Glavnog urbaniste grada Novog Pazara; 

62. Prijedlog Rešenja o imenovanju članova lokalnog Savjeta roditelja osnovnih i srednjih 

škola i PU Mladost na području grada Novog Pazara; 

63. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Ćamil Sijarić“ 

Novi Pazar;  

64. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Školskog odbora srednje škole „Tehnička 

škola“ Novi Pazar; 

65. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora srednje škole 

„Ekonomsko-trgovinska škola“ Novi Pazar; 

66. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora Škole za osnovno 

muzičko obrazovanje „Stevan Mokranjac“ Novi Pazar; 

67. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora Istorijskog arhiva 

„Ras“, Novi Pazar; 

68. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prijedloga kandidata za sastav Komisije za priznavanje 

prava i vraćanje zemljišta koje je prešlo u društvenu svojinu po osnovu poljoprivrednog 

zemljišnog fonda i konfiskacijom zbog neizvršenih obaveza iz obaveznog otkupa 

poljoprivrednih proizvoda za područje grada Novog Pazara;  

69. Prijedlog Rješenja o otuđenju Omeru Emroviću iz Novog Pazara, uz naknadu, putem 

oglasa, a po sprovedenom javnom nadmetanju, gradsko građevinsko zemljište u javnoj 

svojini grada Novog Pazara označeno kao kat. parcela br. 438/4 KO Novi Pazar, na 

potesu „ul Stevana Nemanje“ od 253 m
2
, radi izgradnje objekta; 

70. Prijedlog Rješenja o otuđenju Duka Invest DOO iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta 

u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 111/1699 KO 

Novi Pazar, na kat. parceli br. 722 KO Novi Pazar, upisanoj u listu nepokretnosti br. 

16462 KO Novi Pazar; 

71. Prijedlog Rješenja o otuđenju Faek Company DOO iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 

55/1119 KO Novi Pazar, na kat. parceli br. 9960 KO Novi Pazar, upisanoj u listu 

nepokretnosti br. 19120 KO Novi Pazar; 

72. Prijedlog Rješenja o otuđenju Đulović Rešadu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 9/553 KO Novi 

Pazar i Đulović Rifatu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini 

označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 10/553 KO Novi Pazar, na kat. 

parceli br. 749 KO Novi Pazar, upisanoj u listu nepokretnosti br. 17514 KO Novi Pazar; 

73. Razmatranje stanja nastalog nakon izbijanja epidemije COVID-19 na nivou grada Novog 

Pazara i informacija o preduzetim aktivnostima u periodu mart-oktobar 2020. godine; 

74. Prijedlog Odluke o davanju saglasnoti na Statut apotekarske ustanove Novi Pazar; 
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75. Prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskim, 

trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara.  

76. Odbornička pitanja. 

 

 

 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 15 minuta. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu u 13 časova i 25 minuta, nakon čega je 

pozvala sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i 

odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izvještaja sekretara Skupštine, da sjednici 

prisustvuju 34 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku 

Nihatu Biševcu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po prvoj tački dnevnog reda. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Edin Zećirović i Admir Muratović. 

 

Odbornica Misala Pramenković je reklamirala povredu člana 103. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 

  Kako se više niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila prvu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” nije bilo i 

,,uzdržanih” 4) usvojila prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku Nihatu 

Biševcu. 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da je odborniku Nihatu Biševcu prestao 

mandat odbornika u Skupštini grada Novog Pazara. 

 

Druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata 

odborniku Igoru Novoviću. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po drugoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje drugu 

tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku Igoru Novoviću. 
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Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da je odborniku Igoru Novoviću prestao 

mandat odbornika u Skupštini grada Novog Pazara. 

 

Treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odbornika 

Skupštine grada Novog Pazara, Baćićanin Fuada. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, predsjedavajuća je otvorila raspravu po trećoj tački dnevnog reda. 

 

Kako se niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje treću 

tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (34 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odbornika Skupštine grada 

Novog Pazara, Baćićanin Fuada. 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da je odborniku Fuadu Baćićaninu prestao 

mandat odbornika u Skupštini grada Novog Pazara. 

 

Četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika 

Skupštine grada Novog Pazara, Maidi Baltić. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, predsjedavajuća je otvorila raspravu po četvrtoj tački dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (35 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornika Skupštine grada Novog 

Pazara, Maidi Baltić. 

Peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odborniku Ramizu 

Župiću. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po petoj tački dnevnog reda. 

 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine 

grada Novog Pazara  

Predsjednik odborničke grupe “SDA Sandžaka” Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 116. stav 2. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi su uzeli Gradonačelnik grada Novog Pazara Nihat Biševac, članovi 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara Mirsad Jusufović i Fevzija Murić, predsjednik odborničke 

grupe “SDA Sandžaka”, Ahmedin Škrijelj, odbornici Admir Muratović, Edin Zećirović i 

Muamer Bačevac, zamjenik predsjednika odborničke grupe “SDA Sandžaka” Emir Ašćerić, 

predsjednica odborničke grupe “Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić” Senada Leković i odbornik 

Vahidin Melajac. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje petu 

tačku dnevnog reda. 
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Skupština grada je većinom glasova (26 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o utvrđivanju prestanka mandata odborniku Ramizu Župiću. 

Šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Edini 

Rašljanin. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po šestoj tački dnevnog 

reda. 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim 

Ljajić” Senada Leković, predsjednik odborničke grupe “SDA-Sandžaka” Ahmedin Škrijelj kao i 

odbornici Admir Muratović i Edin Zećirović. 

 

 Kako se više niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

šestu tačku dnevnog reda. 

 

 Skupština grada je većinom glasova (28 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Edini Rašljanin. 

Sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Danijeli 

Vukomanović. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po sedmoj tački dnevnog 

reda. 

 

 Kako se niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje sedmu 

tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (28 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o potvrđivanju mandata odbornici Danijeli Vukomanović. 

 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 30 minuta. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sednicu u 16:15 časova, nakon čega je pozvala  

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sjednici 

prisustvuju 33 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o drugoj izmeni Odluke o budžetu grada 

Novog Pazara za 2020. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvestiocu Senadu Melajcu, šefu Odseka za budžet, Odjeljenja za 

finansije Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, načelnik Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara, Džemil 

Divanefendić, odbornici Edin Zećirović, Edin Numanović, Nafilj Sejdović, Dinheta Pulić, 
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zamjenik predsjednika odborničke grupe “SDA Sandžaka” Emir Ašćerić, odbornici Amela 

Lukač-Zoranić, Admir Muratović, Misala Pramenković i gradonačelnik grada Novog Pazara 

Nihat Biševac. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

osmu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika su glasala ,,za”, 1 “protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o drugoj izmjeni Odluke o budžetu grada Novog 

Pazara za 2020. godinu. 

Deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog izmjene i dopune kadrovskog plana Gradske 

uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvestiocu Džemilu Divanefendiću, načelniku gradske uprave za 

izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, odbornik Admir Muratović kao i zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA 

Sandžaka“ Emir Ašćerić. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

devetu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Prijedlog izmene i dopune kadrovskog plana gradske uprave za izvorne i 

poverene poslove grada Novog Pazara. 

Deseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izradi izmena i dopuna plana generalne 

regulacije za dio centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja 

Novopazarska banja, Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, Svojbor, 

Jaklja, naselja oko Gazilara, dijelove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac za potes Šutenovac 4. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po desetoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Enisu Zekoviću, šefu u Odeljenju za urbanizam i 

izgradnju, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove Grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli član Gradskog vijeća grada Novog Pazara Fevzija Murić, 

predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić” Senada Leković, 

predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, odbornici Muamer Bačevac, 

Edin Zećirović, Amela Lukač-Zoranić, Admir Muratović i zamjenik predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić. 

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 117. stav 1. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara.  
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Odbornica Amela Lukač-Zoranić je reklamirala povredu člana 111. stav 2. Poslovnika o 

radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsjedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o primedbi odbornice Amele Lukač-    

Zoranić  da je došlo do povrede člana 111. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Skupština grada nije (13 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila primjedbu odbornice Amele Lukač Zoranić da je došlo do povrede člana 111. Poslovnika 

o radu Skupštine grada Novog Pazara 

Kako se više niko nije javio za riječ, predjsednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

desetu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izradi izmena i dopuna plana generalne regulacije za dio 

centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Novopazarska banja, Pašino 

guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, Svojbor, Jaklja, naselja oko Gazilara, 

dijelove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac 

za potes Šutenovac 4. 

Jedanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Programa podrške za sprovođenje 

poljoprivredne politike i politike ruralnog razvoja za Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po jedanaestoj 

tački dnevnog reda i dala reč izvestiocu Almiru Kecapu, rukovodiocu Odjeljenja za privredu, 

Gradske uprave za izvorne i poverene poslove Grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić i odbornici 

Admir Muratović i Sadika Džanković. 

 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić”, Elvir 

Eminbegović je reklamirao povredu člana 116. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara 

Pazara. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

jedanaestu tačku dnevnog reda . 

 

Skupština grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Programa podrške za sprovođenje poljoprivredne politike i politike 

ruralnog razvoja za Novi Pazar, za 2020. godinu. 

Dvanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o 

postupku i načinu postavljanja i uklanjanja manjih montažnih objekata na površinama javne 

namjene na teritoriji grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po dvanaestoj 

tački dnevnog reda i dala reč izvestiocu Hidajetu Plojoviću, rukovodiocu Odjeljenja za 
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komunalne, stambene i poslove saobaraćaja, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada 

Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli član Gradskog vijeća grada Novog Pazara Mirsad Jusufović, 

predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj i odbornik Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

dvanaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (38 odbornika su glasala “za”, “protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o postupku i načinu 

postavljanja i uklanjanja manjih montažnih objekata na površinama javne namene na teritoriji 

grada Novog Pazara. 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

utvrđivanju doprinosa za uređivanje građevinskog zemljišta. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po trinaestoj 

tački dnevnog reda i dala ijreč izvjestiocu Nihatu Crnovršaninu, rukovodiocu Odjeljenja za 

urbanizam i izgradnju, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli odbornik Edin Zećirović i zamjenik predsjednika odborničke 

grupe “SDA Sandžaka”, Emir Ašćerić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

trinaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju 

doprinosa za uređivanje građevinskog zemljišta. 

Predsjednica Skupštine grada je pozvala zamjenika sekretara Skupštine grada da prozove 

odbornike kako bi utvrdili da li postoji kvorum za rad i odlučivanje i konstatovala da sednici 

Skupštine grada, na osnovu izvještaja zamjenika sekretara Skuštine, prisustvuje 31 odbornik i da 

postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po četrnaestoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Mirzetu Bojadžiću, načelniku Gradske uprave za 

naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić i odbornik 

Admir Muratović. 
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Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

četrnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi. 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

naknadama za korišćenje javnih površina. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po petnaestoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izjvestiocu Mirzetu Bojadžiću, načelniku Gradske uprave za 

naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe “SDA Sandžaka” 

Emir Ašćerić i odbornica Hanadi Hajdinović. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

petnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o naknadama za korišćenje 

javnih površina. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o promeni naziva ulice. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po šesnaestoj 

tački dnevnog reda i dala rijječ izvestiocu Mirsadu Jusufović, predsjedniku Komisije za 

kulturno-istorijske spomenike i davanje naziva ulicama i trgovima.  

 

Učešće u raspravi su uzeli članovi gradskog vijeća grada Novog Pazara Latif Đerlek i 

Fevzija Murić, zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić” 

Elvir Eminbegović, zamjenik predsjednika odborničke grupe “SDA Sandžaka”, Emir Ašćerić, 

odbornici Edin Zećirović, Enis Imamović, Muamer Bačevac, Admir Muratović i Kasim Zoranić. 

 

Predsjednik odborničke grupe “SDA Sandžaka” Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 115. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada Novog Pazara Albin Šabotić je preuzeo 

presedavanje Skupštinom. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šesnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” nije bilo  i 

“uzdržanih” 5) usvojila prijedlog Odluke o promeni naziva ulice. 
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Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru članova Savjeta za 

bezbjednost grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“  Ahmedin 

Škrijelj, odbornici Edin Zećirović, Admir Muratović i zamjenik predsjednika odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjjenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje sedamnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (22 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Prijedlog Odluke o izboru članova Saveta za bezbednost grada Novog Pazara. 

Osamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru članova Saveta za rodnu 

ravnopravnost grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

osamnaestoj tački dnevnog reda.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, predsjednica odborničke grupe  „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić” Senada Leković, 

zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Amela 

Lukač-Zoranić, Banina Muderizović, Enis Imamović, Hanadi Hajdinović, Edin Zećirović i 

Admir Muratović. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje osamnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (35 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru članova Saveta za rodnu ravnopravnost grada 

Novog Pazara. 

Devetnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o 

osnivanju avne ustanove SSU „Pendik“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

devetnaestoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, članu 

gradskog vijeća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj i odbornik Admir Muratović. 
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Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje devetnaestu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (26 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javne ustanove 

SSU „Pendik“ Novi Pazar. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je pozvao zamenika sekretara da prozove 

odbornike kako bi utvrdili da li postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je konstatovao, na osnovu izveštaja zamjenika 

sekretara, da sjednici prisustvuje 26 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Dvadeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o 

izmenama i dopunama Statuta SSU „Pendik“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadesetoj tački dnevnog reda i dao reč predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, članu 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, odbornici Admir Muratović, Edin Zećirović i zamjenik predsjednika odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadesetu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmenama i dopunama 

Statuta SSU „Pendik“ Novi Pazar. 

Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na 

nepokretnosti u javnoj svojini grada Novog Pazara “Kulturnom centru” Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadeset prvoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocu Dženani Sujević, šefu u Odjeljenju za 

imovinsko pravne poslove, gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj i odbornik Admir Muratović. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadeset prvu  tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini 

grada Novog Pazara “Kulturnom centru” Novi Pazar. 



21 

 

Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na 

nepokretnosti u javnoj svojini grada Novog Pazara Centru za socijalni rad Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadeset drugoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocu Dženani Sujević, šefu u Odjeljenju za 

imovinsko pravne poslove, gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli odbornica Amela Lukač-Zoranić, članovi gradskog vijeća grada 

Novog Pazara Mirsad Jusufović i Fevzija Murić, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ 

Ahmedin Škrijelj, odbornici Edin Zećirović i Admir Muratović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadeset drugu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini 

grada Novog Pazara Centru za socijalni rad Novi Pazar. 

Dvadeset treću tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na 

nepokretnosti u javnoj svojini grada Novog Pazara Grupi za stručno-pedagoški nadzor za grad 

Novi Pazar, opštine Tutin i Sjenicu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadeset trećoj tački dnevnog reda i dao riječ izvestiocu Dženani Suljević, šefu u Odeljenju za 

imovinsko pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadeset treću tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prenosu prava korišćenja na nepokretnosti u javnoj svojini 

grada Novog Pazara Grupi za stručno-pedagoški nadzor za grad Novi Pazar, opštine Tutin i 

Sjenicu. 

Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 

povećanje cena vode i kanalizacije JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadeset četvrtoj tački dnevnog reda i dao riječ izvestiocu Gradimiru Nedeljekoviću, VD 

direktoru JKP “Vodovod i kanalizacija” Novi Pazar. 

 

Učešće u raspravi su uzeli članovi Gradskog veća grada Novog Pazara Mirsad Jusufović, 

Fevzija Murić i Hanefija Brnjičanin, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj i odbornici Amela Lukač-Zoranić, Edin Zećirović, Admir Muratović, Kasim Zoranić, 

Enis Imamović i Nafilj Seljdović. 
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Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadeset četvrtu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na povećanje cena vode i 

kanalizacije JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JP 

„Zavod za urbanizam grada Novog Pazara“, za 2019. godinu.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

dvadeset petoj tački dnevnog reda i dao riječ izvestiocu Zirafeti Škrijelj iz JP „Zavod za 

urbanizam grada Novog Pazara“. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje dvadeset petu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Prijedlog odluke o usvajanju Izveštaja o radu JP „Zavod za urbanizam grada 

Novog Pazara“, za 2019. godinu. 

Zamjenik predsjednika Skupština grada Novog Pazara je predložio pauzu i odredio 

nastavak sednice za 30. oktobar 2020. godine u 13:00 časova. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu 30. oktobra 2020. godine u 13:21 

časova, nakon čega je pozvala  sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja 

kvoruma za rad i odlučivanje. 

Sekretar skupštine je obavestio odbornike da su opravdano odsutni odbornici: Alma Elfić, 

Dejan Kulundžić i Jahja Fehratović. 

 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala, na osnovu izvještaja sekretara Skupštine, da 

nastavku sjednice prisustvuje 36 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Javnog preduzeća za uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“, za 2019. godinu.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvestiocu Muju Šaćiroviću, direktoru Javnog preduzeća za 

uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“. 

  

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj, odbornici Edin Zecirović, Meho Mahmutović, zamjenik predsjednika odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Admir Muratović i Hanadi Hajdinović. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine 

grada. 

Odbornica Hanadi Hajdinović je reklamirala povredu člana 115. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara. 
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Kako se više niko nije javio za riječ,  predsjednica Skupštine grada je dvadest petu tačku 

dnevnog reda stavio na glasanje. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Javnog preduzeća za uređivanje 

građevinskog zemljišta „Novi Pazar“, za 2019. godinu. 

Dvadeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po dvadeset 

sedmoj tački dnevnog reda i dala riječ izvestiocu Gradimiru Nedeljkoviću, VD direktora JKP 

“Vodovod i kanalizacija”, Novi Pazar. 

 

Učešće u raspravi su uzeli odbornik Sead Redžović, predsjednik odborničke grupe „SDA 

Sandžaka” Ahmedin Škrijelj, odbornici Edin Zećirović i Admir Muratović, načelnik gradske 

uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara, Džemil Divanefendić, predsjednik 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić” Senada Leković, odbornici Enis 

Imamović, Misala Pramenković, Nafilj Sejdović, Muamer Bačevac i Kasim Zoranić. 

 

Predsjednik odbornike grupe “SDA Sandžaka” Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 116. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara Pazara. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje 

dvadeset sedmu tačku dnevnog reda. 

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP „Vodovod i kanalizacija“ 

Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Predsjednica Skupštine grada je upozorila odbornike da isključivo govore o pitanjima koje 

su na dnevnom redu, a zatim je nastavila sa sjednicom. 

 

Predsjednica Skupštine grada je predložila da se tačke dnevnog reda 28, 29. i 30. objedine 

u raspravi, a glasa pojedinačno. 

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke dnevnog reda 28, 29. i 30. objedine u raspravi a glasa 

pojedinačno. 

 

Predsjednica Skupštine grada je predložila da se tačke 62, 63, 64, 65. i 66. dnevnog reda 

objedine u raspravi, a glasa pojedinačno. 

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 62, 63, 64, 65. i 66. dnevnog reda objedine u raspravi, a 

glasa pojedinačno. 
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Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po objedinjenim 

tačkama dnevnog reda i dala riječ izvestiocima: VD direktora JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar, 

Vladimiru Marinkoviću,  direktoru JKP “Gradska čistoća” Novi Pazar, Eminu Omeroviću i VD 

direktora JKP „Parking servis“ Novi Pazar Arminu Mehoviću. 

Predsjednica Skupština grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 10 minuta. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sednicu u 16:45 časova, nakon čega je pozvala  

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sjednici 

prisustvuju 24 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Edin Numanović, Edin Zećirović, Sadika Džanković, 

Amela Lukač Zoranić, Nafilj Sejdović, Misala Pramenković, zamenik predsednika odborničke 

grupe “SDA Sandžaka” Emir Ašćerić, odbornici Sead Redžović, Admir Muratović, Meho 

Mahmutović i Enis Imamović.  

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je stavila objedinjene 

tačke dnevnog reda na pojedinačno glasanje. 

Dvadeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JKP 

„Gradska toplana“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje dvadeset osmu tačku dnevnog reda. 

  

  Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu JKP „Gradska toplana“ Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

 

Dvadeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  

JKP „Gradska čistoća“ Novi Pazar, za 2019. godinu. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje dvadeset devetu tačku dnevnog reda.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP „Gradska čistoća“ Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Trideseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP 

„Parking servis“ Novi Pazar, za 2019. godinu. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje tridesetu tačku dnevnog reda.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu  JKP „Parking servis“ Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predjsednica Skupštine grada je otvorila raspravu po 
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objedinjenim tačkama dnevnog reda od 31. do 44. tačke i dala riječ izvestiocima i to: Ervinu 

Ćoroviću, direktoru Doma zdravlja Novi Pazar, Adnanu Dizdareviću, direktoru Centra za 

socijalni rad Novi Pazar, Huseinu Memiću, direktoru Kulturnog centra Novi Pazar, Seadetinu 

Mujezinoviću, direktoru Regionalnog pozorišta Novi Pazar, Fuadu Baćininu, direktoru Muzeja 

„Ras“ Novi Pazar, Zoranu Popoviću, direktoru Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, Elijasu 

Rebronji, direktoru Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar, Hajrudinu Hajroviću, 

direktoru Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, Kati 

Tiosavljević, predstavniku Turističke organizacije Novi Pazar, Harisu Gegiću, direktoru 

Regionalne turističke organizacije Sandžaka, Edisu Halkoviću, predstavniku SSU „Pendik“ Novi 

Pazar, Džemaludinu Paučincu, direktoru Kancelarije za mlade Novi Pazar i Sabini Hočanin 

direktoricia PU „Mladost“ Novi Pazar.  

 Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli zamjenik 

Gradonačelnika Grada Novog Pazara Igor Novović, predsjednik odborničke grupe „SDA 

Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir 

Ašćerić i odbornici Amela Lukač-Zoranić, Edin Zećirović, Admir Muratović, Edin Numanović i 

Misala Pramenković. 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvestioce za završnu riječ. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

Trideset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Doma 

zdravlja Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Doma zdravlja Novi Pazar, za 

2019. godinu.  

Trideset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Centra za socijalni rad Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Centra za socijalni rad Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Trideset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Kulturnog centra Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Kulturnog centra Novi Pazar, za 

2019. godinu.  

Trideset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Regionalnog pozorišta Novi Pazar, za 2019. godinu.  
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Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalnog pozorišta Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Trideset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Centra za decu i omladinu „Duga“ Novi Pazar“, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Centra za decu i omladinu 

„Duga“ Novi Pazar“, za 2019. godinu.  

Trideset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Muzeja „Ras“ Novi Pazar, za 

2019. godinu. 

Trideset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Istorijskog arhiva „Ras“ Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Trideset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Narodne biblioteke „Dositej 

Obradović“ Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Trideset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2019. 

godinu. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalnog centra za 

profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Četrdeseta tačka dnevnog reda: Preijdlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Turističke organizacije Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Turističke organizacije Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Četrdeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Regionalne turističke organizacije Sandžaka, za 2019. godinu.   
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Skupština grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Regionalne turističke 

organizacije Sandžaka, za 2019. godinu. 

Četrdeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog odluke o usvajanju izveštaja o radu 

SSU „Pendik“ Novi Pazar, za 2019. godinu.   

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog odluke o usvajanju izveštaja o radu SSU „Pendik“ Novi Pazar, za 

2019. godinu.  

Četrdeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu 

Kancelarije za mlade Novi Pazar, za 2019. godinu.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja o radu Kancelarije za mlade Novi 

Pazar, za 2019. godinu. 

Četrdeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu 

PU „Mladost“ Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu PU „Mladost“ Novi Pazar, za 

2019. godinu. 

 

Na osnovu člana 119. stav 2. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, 

predsednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senada Leković je 

predložila da se tačke 45, 46, 47, 48, 70, 71. i 72. skinu sa dnevnog reda. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj i odbornik Muamer Bačevac. 

 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 109. Poslovnika o radu Skupštine 

grada Novog Pazara. 
 

U nastavku sjednice predsednica Skupštine grada je pozvala izvestioca Dženanu Suljević, 

da Skupštini grada obrazloži skidanje tačaka sa dnevnog reda.  

 

Predsjednica Skupštine grada je odredila pauzu u trajanju od 5 minuta. 

 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sednicu nakon čega je pozvala zamjenika 

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izvještaja zamjenika sekretara Skupštine, da 

nastavku sednice prisustvuje 35 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke 45, 46, 47, 48, 

70, 71. i 72. skinu sa dnevnog reda. 
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Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 45, 46, 47, 48, 70, 71. i 72. skinu sa dnevnog reda. 

  

Četrdeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o imenovanju direktora JP za 

uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ izvestiocu Hidajetu Plojoviću, rukovodiocu Odeljenja za 

komunalne, stambene i poslove saobraćaja, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada 

Novog Pazara. 

 Učešće u raspravi su uzeli odbornici Admir Muratović i Edin Zećirović. 

 

 Kako se više niko nije javio za ijreč, predsjednica Skupštine grada je stavila četrdeset 

petu tačku dnevnog reda na glasanje.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o imenovanju direktora JP za uređivanje građevinskog 

zemljišta „Novi Pazar“. 

Četrdeset šesta tačka dnevnog reda: Preijdlog Rešenja o utvrđivanju prestanka 

mandata direktora JP „Zavod za urbanizam grada Novog Pazara“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda. 

Kako se niko nije javio za riječ, predsednica Skupštine grada je stavila četrdeset šestu 

tačku dnevnog reda na glasanje.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JP „Zavod za 

urbanizam grada Novog Pazara“. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada Novog Pazara Albin Šabotić je preuzeo 

predsjedavanje sednicom Skupštine grada. 

 

Četrdeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora 

JP „Zavod za urbanizam grada Novog Pazara“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

četrdeset sedmoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, 

članu Gradkog veća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Muamer Bačevac i Edin Zećirović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje četrdeset sedmu tačku dnevnog reda.        
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Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o imenovanju VD direktora JP „Zavod za urbanizam grada 

Novog Pazara“. 

Četrdeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o utvrđivanju prestanka 

mandata VD direktora JKP „Parking servis“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

četrdeset osmoj tački dnevnog reda. 

 

 Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje četrdeset osmu tačku dnevnog reda.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata VD direktora JKP „Parking 

servis“ Novi Pazar. 

 

Četrdeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o imenovanju VD direktora 

JKP „Parking servis“ Novi Pazar.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

četrdeset devetoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku pedlagača Hanefiji Brnjičaninu, 

članu Gradskog veća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

  

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Admir Muratović, Edin Zećirović i zamenik 

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje četrdeset devetu tačku dnevnog.         

                       
Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila pijredlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Parking 

servis“ Novi Pazar. 

Pedeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata 

direktora JKP „Gradska čistoća“ Novi Pazar.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

pedesetoj tački dnevnog reda. 

 

 Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedesetu tačku dnevnog reda.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Gradska 

čistoća“ Novi Pazar. 
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Pedeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Gradska čistoća“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

pedeset prvoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičanin, članu 

Gradskog veća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

 

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Admir Muratović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset prvu tačku dnevnog reda.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska čistoća“ Novi 

Pazar. 

Pedeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata 

VD direktora Turističke organizacije Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

pedeset drugoj tački dnevnog reda. 

 

 Kako se niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset drugu tačku dnevnog reda.        

                       
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata VD direktora Turističke 

organizacije Novi Pazar. 

Pedeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora 

Turističke organizacije Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, članu 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

  

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik gradonačelnika grada Novog Pazara Igor Novović, 

predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj, zamjenik predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Admir Muratović, Dinheta Pulić, 

Mirzet Bektović, Edin Zećirović i Sead Redžović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset treću tačku dnevnog reda.        
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Skupština grada je većinom glasova (21 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora Turističke organizacije Novi 

Pazar. 

 

Pedeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka 

mandata direktora Javne ustanove SSU „Pendik“, Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

pedeset četvrtoj tački dnevnog reda. 

 

 Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset četvrtu tačku dnevnog reda.        

 

Skupština grada je većinom glasova (23 odbornika su glasala „za“, 2 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora 

Javne ustanove SSU „Pendik“, Novi Pazar. 

Pedeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora 

„Ustanove za sport“, Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, članu 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

 

Učešće u raspravi je uzeo predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset petu tačku dnevnog reda na glasanje.        

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora „Ustanove za 

sport“, Novi Pazar. 

Pedeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata 

Glavnog urbaniste grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

pedeset šestoj tački dnevnog reda. 

 

Učešće u raspravi je uzeo zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir 

Ašćerić. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset šestu tačku dnevnog reda.        
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Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 1 ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata Glavnog 

urbaniste grada Novog Pazara. 

Pedeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju Glavnog 

urbaniste grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Hanefiji Brnjičaninu, članu 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara zaduženom za koordinaciju rada javnih preduzeća. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim 

Ljajić“ Senada Leković, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić   

i odbornik Edin Zećirović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamenik predsednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje pedeset sedmu tačku dnevnog reda.        

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila pijredlog Rješenja o imenovanju Glavnog urbaniste grada Novog 

Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu.  

Učešće u raspravi su uzeli izvjestilac Ismail Dupljak, šef u Odjeljenju za društvene 

djelatnosti, gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara, predsjednik 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj, odbornici Edin Zećirović i Admir 

Muratović.  

 

Kako se više niko nije javio za reč, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio 

objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Pedeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova lokalnog 

Saveta roditelja osnovnih i srednjih škola i PU Mladost na području grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova lokalnog Saveta roditelja osnovnih i 

srednjih škola i PU Mladost na području grada Novog Pazara. 

Pedeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

Školskog odbora OŠ „Ćamil Sijarić“ Novi Pazar.  

                           
Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ 

„Ćamil Sijarić“ Novi Pazar.  
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Šezdeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova školskog 

odbora srednje škole „Tehnička škola“ Novi Pazar. 

                            
Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova školskog odbora srednje škole 

„Tehnička škola“ Novi Pazar. 

 

 

 

 

 

Šezdeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

školskog odbora srednje škole „Ekonomsko-trgovinska škola“ Novi Pazar.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora srednje 

škole „Ekonomsko-trgovinska škola“ Novi Pazar. 

Šezdeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

školskog odbora škole za osnovno muzičko obrazovanje „Stevan Mokranjac“ Novi Pazar. 

                            

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana školskog odbora škole za 

osnovno muzičko obrazovanje „Stevan Mokranjac“ Novi Pazar. 

Šezdeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

upravnog odbora Istorijskog arhiva „Ras“, Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

šesdeset trećoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocu Ismailu Dupljaku, šefu u Odjeljenju za 

društvene delatnosti, gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u rasparvi je uzeo predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj.   

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset treću tačku dnevnog reda.  

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo ,,za”, 1 ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog 

odbora Istorijskog arhiva „Ras“, Novi Pazar. 

 

Šezdeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prijedloga 

kandidata za sastav Komisije za priznavanje prava i vraćanje zemljišta koje je prešlo u društvenu 

svojinu po osnovu poljoprivrednog zemljišnog fonda i konfiskacijom zbog neizvršenih obaveza 

iz obaveznog otkupa poljoprivrednih proizvoda za područje grada Novog Pazara.  



34 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

šesdeset četvrtoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocu Esadu Mahmutoviću, rukovodiocu 

Odjeljenja za skupštinske poslove, poslove gradonačelnika i gradskog vijeća, gradske uprave za 

izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi je uzeo zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ 

Emir Ašćerić. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset četvrtu tačku dnevnog reda.  

 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o utvrđivanju predloga kandidata za sastav Komisije za 

priznavanje prava i vraćanje zemljišta koje je prešlo u društvenu svojinu po osnovu 

poljoprivrednog zemljišnog fonda i konfiskacijom zbog neizvršenih obaveza iz obaveznog 

otkupa poljoprivrednih proizvoda za područje grada Novog Pazara. 

Šezdeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Omeru Emroviću iz 

Novog Pzara, uz naknadu, putem oglasa, a po sprovedenom javnom nadmetanju, gradsko 

građevinsko zemljište u javnoj svojini grada Novog Pazara označeno kao kat. parcela br. 438/4 

KO Novi Pazar, na potesu „ul Stevana Nemanje“ od 253 m
2
, radi izgradnje objekta. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

šesdeset petoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocu Dženani Suljević, šefu u Odjeljenju za 

imovinsko-pravne poslove, gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset petu tačku dnevnog reda.  

 

Skupština Grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Omeru Emroviću iz Novog Pazara, 

uz naknadu, putem oglasa, a po sprovedenom javnom nadmetanju, gradsko građevinsko 

zemljište u javnoj svojini grada Novog Pazara označeno kao kat. parcela br. 438/4 KO Novi 

Pazar, na potesu „ul Stevana Nemanje“ od 253 m
2
, radi izgradnje objekta. 

Šezdeset šesta tačka dnevnog reda: Razmatranje stanja nastalog nakon izbijanja 

epidemije COVID-19 na nivou grada Novog Pazara i informacija o preduzetim aktivnostima u 

periodu mart-oktobar 2020. godine. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po šesdeset 

šestoj tački dnevnog reda i dao riječ izvjestiocima i to: rukovodiocu odjeljenja za vanredne 

situacije i poslove odbrane, Naseru Crnovšaninu, VD direktora Opšte bolnice u Novom Pazaru, 

dr. Mehu Mahmutoviću, zaposlenom u Domu zdravlja Novi Pazar, Vahidinu Melajcu, direktoru 

Doma zdravlja Novi Pazar, dr. Ervinu Ćoroviću, direktoru Zavoda za javno zdravlje Novi Pazar, 

dr Šefadilu Spahiću, komandantu Štaba za vanredne situacije grada Novog Pazara, 

Gradonačelniku Nihatu Biševcu i načelniku Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada 

Novog Pazara Džemilu Divanefendiću. 
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Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ 

Emir Ašćerić, predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“, predsjednik 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Elvir Eminbegović, zamjenik predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Enis Imamović, Edin Zećirović, Hanadi 

Hajdinović, Kasim Zoranić, Muamer Bačevac, Sead Redžović i Admir Muratović. 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj je dao prijedlog da se 

održi posebna sjednica sa jedinom tačkom dnevnog reda, na kojoj bi bilo obezbijeđeno prisustvo 

menadžmenta Opšte bolnice i Doma zdravlja, kao i da se stavi na uvid medicinska 

dokumentacija za svako preminulo lice o uzrocima smrti.   

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na glasanje prijedlog predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, prijedlog da se održi posebna sjednica 

sa jedinom tačkom dnevnog reda, na kojoj bi bilo obezbijeđeno prisustvo menadžmenta Opšte 

bolnice i Doma zdravlja, kao i da se stavi na uvid medicinska dokumentacija za svako preminulo 

lice o uzrocima smrti.  

Skupština grada nije usvojila (5 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije 

bilo), prijedlog predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj, prijedlog da 

se održi posebna sjednica sa jedinom tačkom dnevnog reda, na kojoj bi bilo obezbijeđeno 

prisustvo menadžmenta Opšte bolnice i Doma zdravlja, kao i da se stavi na uvid medicinska 

dokumentacija za svako preminulo lice o uzrocima smrti. 

  

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset šestu tačku dnevnog reda.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila informaciju o stanju nastalom nakon izbijanja epidemije COVID-19 na nivou 

grada Novog Pazara i preduzetim aktivnostima u periodu mart-oktobar 2020. godine. 

Šezdeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut 

apotekarske ustanove Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po šezdeset 

sedmoj tački dnevnog reda i dao riječ predstavniku predlagača Fevziji Muriću, članu Gradskog 

veća grada Novog Pazara zaduženom za zdrastvo i socijalnu politiku. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj  i odbornik  Admir Muratović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset sedmu tačku dnevnog reda.  

 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnoti na Statut apotekarske ustanove Novi 

Pazar. 
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Šezdeset  osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke 

o radnom vremenu u ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog 

Pazara.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sjednici, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po šezdeset 

osmoj tački dnevnog reda i dao riječ izvestiocu Džemilu Diavanafendiću, načelniku Gradske 

uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin 

Škrijelj  i odbornik  Admir Muratović. 

 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje šezdeset osmu tačku dnevnog reda.  

 

Skupština Grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u 

ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara.  

 

Šezdeset deveta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je konstatovao da u skladu sa Poslovnikom o 

radu Skupštine, nije pristiglo nijedno odborničko pitanje.  

  

Pošto je iscrpljen dnevni red, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio drugu 

sjednicu Skupštine grada Novog Pazara.   

 

Sjednica Skupštine grada Novog Pazara je završena 31. oktobra 2020. godine u 06:15h. 

 

SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

 

 

SEKRETAR SKUPŠTINE GRADA                                                         PREDSJEDNICA          

Ahmedin Binjoš, dipl. pravnik                         dr. Anela Šemsović 

 


